
2020 年 7 月六级作文答案解析

写作真题：

Directions: For this part, you are allowed 30 minutes to write an essay on the saying "The best

preparation for future is doing your best today. " You should write at least 150 words but no more

than 200 words.

解析:

此次作文话题比较简单， “做好今天的事就是对未来最好的准备”话题也比较经典，这个里其实有一

个陷阱：本文不是讨论准备的重要性，而是讨论“如何为未来做准备”。其更多倾向于“今天应该怎么做”，

所以是一个“HOW”题型。而考生可以自行补全主语，“xxx 应该做好今天的事”“xxx 应该怎么做”。所

以很简单的段落分布就出现了，第一段将话题引入至自己擅长的人群与领域，第二段提供个人的建议，第

三段或憧憬，或呼吁，或总结。但是难点在于想要写好，第二段需要学生依靠自身的阅历进行构思，并提

高表达水平。

范文采用了三段结构：

Para1 ：引入（我用的电影）+ 题干主题改写复现

Para2 ：怎么做

Para3 ：憧憬未来

参考范文：

The Mechanic is one of my favorite movies, in which the protagonist has a very beautiful gun

with a famous motto engraved on it—— Victory Loves Preparation. Indeed, increasing number of

undergraduates has realized the importance of preparation which even renders tense peer

pressure. How can you prepare for tomorrow？ The best way is to do your best today.

How can you do your best? First, try to know yourself. In your free time, you can attend some

club activities, social practice, and part-time work to understand what you like and what you want

to do in the future. Second, set a goal. Everyone has dreams, but each of us must analyze its

feasibility and make it a real and effective goal. Last, make a plan and keep moving. After know

what your goals will require, plan to do them one by one.You can devote yourself to your

professional field, concentrate on research, and accumulate academic knowledge. Or you can

practice in a part-time job that is conducive to your career plan, which could make a perfect



resume and enrich the work experience. Or you can participate in some qualification exams to

enhance your competitiveness, such as computer language, accounting certificate, teacher

qualification certificate, IELTS, and TOEFL.

In a word, when you are at a young age, do more trials and do everything at your best, and all

your efforts will become your best assets in the future.

参考译文：

我最喜欢的电影《机械师》中，主人公有一把非常漂亮的手枪，上面刻着一句著名的座右铭：“胜利垂

爱有准备的人”。的确，越来越多的在校大学生生已经意识到准备的重要性，这甚至加剧了同辈压力。然而，

如何为明天做准备？最好的方法就是今天尽力而为。

那么如何做到呢？首先，尝试了解自己。你可以利用业余时间，参加一些社团，社会实践或兼职，以

了解自己喜欢什么，以及将来想要做什么。其次，设定目标。每个人都要有梦想，但是我们必须分析其可

行性，并使之成为一个真正有效的目标。最后，制定计划，永不止步。在知道你的目标需要什么之后，计

划一个一个地去实现它们。你可以在自己的专业领域中专注于科研并积累学术知识。或者，你可以从事有

利于您的职业计划的兼职工作，这可以帮助你积累工作经验并刷一份漂亮的简历。或者，你可以参加一些

资格考试以提高竞争力，例如计算机语言，会计证书，教师资格证书，雅思和托福。

简而言之，趁着年轻，多去尝试，做任何事都全力以赴，所有的努力都将成为你日后的资本。


